
Lolland-Falsters  Skytteforbund
Medlem  af  Dansk  Skytte  Union  under  Danmarks  Idræts-Forbund

Carsten  Klich

tlf.:  51244256-mail:  cak@hotmail.dk

www.lfsf.dk

Referat  af  ordinær  generalforsamling  den  16.  november  2022.

Formanden  Carsten  Klich  (CK)  bød  velkornmen  til  de 15 frernmødte,  fra  6 foreninger,  alle  var

stemmeberettigede  medlernmer.

l.  Valg  af  2 stemmetællere  og dirigent

Susanne  og Ren6  blev  der  valgt  sternmetællere.

Mikael  Green  (MG)  blev  valgt  til  dirigent,  og konstaterede,  at generalforsamlingen  var  lovlig.

2. Aflæggelse  af  beretning

CK  aflagde  beretning.

Beretningen  blev  taget  til  efterretning.

3. Aflæggelse  af  revideret  regnskab

Kasserer  Jens Chr.  Been  var  forhindret  i at møde,  derfor  CK  fremlagde  det reviderede  regnskab.

Regnskabet  balancerede  med  kr. 55.847,26  og viste  en egenkapital  på kr. 185.052,65  og med  en likvid

beholdning  på kr.  76.587,36.

Der  var  bemærkninger  til  tilgodehavende  på i alt  kr. 9.565,36  pga. skyldigt  kontingent  mv.  fra  2

foreninger,  6n for  4 år og 6n for  et år.

Den  ene forening  er meldt  ud  pga.  de flere  årige  restancer,  trods  lovning  om  snarlig  betaling.

Der  er ikke  oplysninger  om  den  sidste  forening  med  6n restance.

Der  var  spørgsmål  om  disse  foreninger  har  fået  udbetalt  driftstilskud.

Det  har  de ikke.

Regnskabet  blev  godkendt.

4. Optagelse  af  nye  medlemmer

Ingen  foreninger  har  søgt  om  optagelse.

5. Behandling  af  indkomne  forslag

Forbundsstyrelsen  havde  fremsat  følgende  forslag:

1.  Nedlæggelse  af  Lolland-Falsters  Skytteforbund  (LFSF).

CK  henviste  til  beretningen  og uddybede  kort  at formålet  med  LFSF  reelt  er ophørt  efter

vedtægtsændringer  i Dansk  Skytte  Union  (DSkyU).

Forsamlingen  diskuterede  mulighedeme  for  aktivitetsudvalg,  af  hensyn  til  LF-mesterskaberne  kunne

fortsætte.  Konklusionen  blev  dog  af  dette  ville  kræve  vedtægter  og økonomi,  og ansvarlige,  hvilket

forsamlingen  ikke  så som  en tilfredsstillende  løsning.

En  anden  løsning  der  blev  diskuteret,  var  at foreningerne  imellem  aftalte,  hvem  der  afholdt

mesterskaberne  -  der  blev  henvist  til  Seniortræf,  som  har  eksisteret  en del år og med  god  deltagelse.

Dette  ville  være  en mindre  formel  løsning,  men  kræver  at foreningerne  imellem  også  viser  den

nødvendige  interesse.

Forsamlingen  anbefalede  den  sidste  løsning  og vil  i forlængelse  af  ekstraordinær  generalforsamling  d.

1 4/  12-22  sætte sig sarnmen  og aftale  LF-mesterskaberne  for  2023,  og gerne  for  2024  også.



Under  debatten,  blev  der  stillet  spørgsmål  om LFSF's  midler.

Forsamlingen  anbefalede at der blev formuleret  tillæg  til forbundsstyrelsens  forslag  om ændring,i

form  af  at midlerne  skulle  fordeles  mellem  foreningerne.

Der skal forinden  nedlæggelse  af LFSF aftales  og vedtages  en fordeling  af  LFSF's  midler.

Der blev kort drøftet  enkelte fordelingsnøgler,  men ikke anbefalet  noget.  CK  blev  anmodet  om at se

for  3-5 muligheder  og sende  dem  til  foreningerne,  forud  for  d. 14/12-22.

MG opsumrnerer hvad der har været  drøftet,  og spørger  forsamlingen  om hans konklusion  om der er
stemning  for  nedlæggelse  af  LFSF?

Forsamlingen  er enig  i MG's  konklusion.

MG henviser  til vedtægtemes  § 15 at LFSF  iUce kan  nedlægges  ved  deru"ie generalforsamling  pga. for

få frernmødte  repræsentanter.  Dette  kræver  mindst  2/3 af  51 repræsentanter  dvs. 34. Der  er frernmødt
15.

Jf. §7 skal  der  inden  4 uger  a'fl'ioldes  ekstraordinær  generalforsamling.

Datoen  for  den ekstraordinære  generalforsamling  sættes derfor  til  d. 14/12-22.

I debatten  har  der  været  drøftet,  hvad  der  er af  vandrepræmier  og andet  materiale.

Der  er to kæder  af  en særlig  værdi  både  økonomisk  og historisk.

En tællemaskine  der  ejes sarnmen  med  Maribo.

CK  anrnodes  om  at undersøge  muligheder  for  overdragelse  af  disse  til  DSkyU.

Eller de kan forblive  iornrådet  og bruges ved  de LF-mesterskaber,  der  måtte  blive  afholdt  ifremtiden
CK  udsender  forud  for  mødet  den 14/12  status  på mulighederne.

6. Fastsættelse  af  kontingent

Punktet  udgår  pga. punkt  5 blev  vedtaget.

7. Valq  af:

Punktet  udgår  pga. punkt  5 blev  vedtaget.

CK og den øvrxge bestyrelse  tilkendegiver  at de fortsætter  med  arbejdet  frem  til  d. 14/12-22.
MG  inddrages  i denne  proces.

8. Eventuelt

Per Lohse (PL) spørger om der er ændre protokoller  eller andet historisk  materiale  der  kunne  være

interessant at bevare for eftertiden. Evt. om dette kunne overgives  til lokalhistorisk  arkiv.

Forsamlingen  anbefaler at der iindkaldelsen  til ekstraordinær  generalforsamling  d. 14/12-22 slaives,

at har foreningerne  et eller andet liggende om LFSF, som måske kunne være  af historisk  værdi,  bedes

de medbringe det d. 14/12-22. PL vil  gerne påtage sig opgaven  med at undersøge  om  der  er

lokalarkiver  der kunne være  interesseret i at modtage  materiale.
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